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2012 metų kovo 6 dieną Ugdymo plėtotės centre vyko susitikimas su projekto „Planšetinių
kompiuterių panaudojimas ugdyme" dalyviais.

  

Pasvalio rajono Pajiešmenių pagrindinės mokyklos direktorius Ervydas Macaitis, dailės ir
technologijų mokytoja Jolanta Virbickaitė, Biržų „Atžalyno" vidurinės mokyklos direktorius
Vaidotas Butkevičius pasidalijo planšetinių kompiuterių naudojimo pamokose sėkmės istorijomis
ir pamąstymais apie ateitį. Nors Šiaulių Didždvario gimnazijos atstovai nedalyvavo susitikime,
jie pateikė įgarsintą virtualų pranešimą apie savo patirtį šiame projekte.

  

  

  

Projekto dalyvių įžvalgomis domėjosi Lazdijų rajono Šventežerio vidurinės mokyklos direktorius
Artūras Čiurlionis ir to paties rajono Stebulių pagrindinės mokyklos direktorė Vilija
Padimanskienė.

  

UAB AVAD Baltic darbuotojai Sigitas Liaučius ir Darius Neimanas supažindino su iPad
naujienomis, metodinės medžiagos rengimu naudojantis nemokama programa iBook Author.
Pranešėjai demonstravo programos galimybes, sukūrė kelis elektroninės knygos puslapius.

  

Informacinių technologijų centro metodininkė ir Ugdymo plėtotės centro projekto „Pagrindinio
ugdymo pirmojo koncentro (5–8 kl.) mokinių esminių kompetencijų ugdymas" metodininkė
Virginija Navickienė pristatė skaitmeninėje bibliotekoje esančius literatūros kūrinius 5–8 klasių
mokiniams ir galimybę juos skaityti planšetiniuose kompiuteriuose.

  

Pagal VšĮ „Mokyklų tobulinimo centras" vykdomą socialinę programą „Renkuosi mokyti" Vilniaus
Emilijos Pliaterytės progimnazijoje informacinių technologijų mokytoju dirbantis Mindaugas
Breiva supažindino su iniciatyva parengti virtualią internetinę mokymosi priemonę „Vaizdo
pamokos". Svetainėje bus skelbiamos vaizdo pamokos ir testavimo sistema.

  

Ugdymo plėtotės centro informacinių technologijų skyriaus metodininkė Alvida Lozdienė
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apibendrino projekto „Planšetinių kompiuterių panaudojimas ugdyme" apklausas.

  

Diskusijose apie planšetinių kompiuterių taikymą ugdymui dalyvavo Ugdymo plėtotės centro
direktorius Giedrius Vaidelis, Informacinių technologijų centro direktoriaus pavaduotojas Mantas
Masaitis, Ugdymo plėtotės centro projekto „Ugdymo turinio naujovių sklaidos modelis" vadovė
Edita Sederevičiūtė ir kiti susitikimo dalyviai: Ugdymo plėtotės centro specialistai, projektų
atstovai.

  

 Informacijos šaltinis http://www.upc.smm.lt/naujienos/ipad/susitikimas.php   
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